
Jeg har dampet i 2 år og været røgfri i 1,5 år og kan ikke forstå hvorfor i vil stoppe dampen med den 

ene hånd og legalisere hash med den anden. Dampen har gjort det som alle andre rygestop midler 

ikke kunne så lad os da dampe i fred  
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